
 

 

 

ΣΥΝΟΨΗ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ ΠΡΥΤΑΝΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
ΣΥΝΕΔΡΙΑ Αρ. 199 

1 Δεκεμβρίου 2022 

Το Πρυτανικό Συμβούλιο: 

1. Ενέκρινε όλα τα αιτήματα απασχόλησης Ερευνητικών Συνεργατών, Τεχνικών Εργαστηρίων, 

Αναθέσεων Υπηρεσιών και Επισκεπτών/τριών Σύντομης Διάρκειας που βρίσκονταν στην 

ημερήσια διάταξη. 

2. Λαμβάνοντας υπόψη ότι υπάρχει διαθεσιμότητα κονδυλίου στον Προϋπολογισμό και την 
αναγκαιότητα χρήσης, αποφάσισε ομόφωνα (1 αποχή από Εκτ. Χρέη ΔΔΟ)  όπως εγκρίνει το 
αίτημα για απόκτηση της βάσης δεδομένων  Margent Muni Bonds Data. 

Επιπλέον, το Πρυτανικό Συμβούλιο επιβεβαιώνει την απόφαση του στην 197η συνεδρία όσον 
αφορά τον τρόπο χειρισμού του θέματος τα επόμενα χρόνια.  

3. Αποφάσισε όπως διορθώσει την απόφαση που έλαβε στην 198ης συνεδρία του και εγκρίνει 
την πληρωμή τιμολογίου προς το λογιστήριο του Υπουργείου Υγείας, ύψους €37.808,46 στο 
πλαίσιο κλινικής εκπαίδευσης και Erasmus φοιτητών/τριών του Τμήματος ΝΟΣ για τη θερινή 
περίοδο 2022. Το κόστος θα καλυφθεί από το άρθρο 224.  

4. Έλαβε γνώση και εγκρίνει την κατανομή του άρθρου 1/104 «Ειδικοί Επιστήμονες» αναφορικά 
με το κόστος απασχόλησης για το Φθινοπωρινό  Εξάμηνο 2022/2023 και δίδει οδηγίες στην 
ΥΑΔ όπως προχωρήσει με την προκήρυξη των θέσεων, όπως παρουσιάζονται στα 
σημειώματα που υποβλήθηκαν.  

Το Πρυτανικό Συμβούλιο έλαβε γνώση αιτήματος του Τμήματος ΠΟΛΥΓΡΑΤ για προκήρυξη 
θέσεων Ειδικών Επιστημόνων αντί απευθείας ανάθεση όπως είχε αρχικά αιτηθεί.    

Όσον αφορά τα αιτήματα για κάλυψη διδακτικών αναγκών για το Εαρινό  Εξάμηνο 
2022/2023, κατ’ εξαίρεση της διαδικασίας προκήρυξης, το Πρυτανικό Συμβούλιο αποφάσισε 
ομόφωνα (1 αποχή από την εκτ. Χρέη ΔΔΟ) όπως εγκρίνει τις απευθείας αναθέσεις σύμφωνα 
με τους πίνακες που υποβλήθηκαν. Το Πρυτανικό Συμβούλιο διατηρεί το δικαίωμα 
αναθεώρησης οποιασδήποτε εργοδότησης και δίδει οδηγίες στην ΥΑΔ να ενσωματώσει 
σχετικό λεκτικό στις προκηρύξεις.  

Το Πρυτανικό συμβούλιο αναμένει διευκρίνηση από την ΥΑΔ κατά πόσο οι αμοιβές Ειδικών 
Επιστημόνων στο ΑΞΙΚ είναι ευθυγραμμισμένες με την ισχύουσα πολιτική του 
Πανεπιστημίου.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

5. Έλαβε γνώση και ενέκρινε ομόφωνα, με αναδρομική ισχύ, την απευθείας ανάθεση στο Γ.Μ. 
για την κάλυψη της διδακτικής ανάγκης Ειδικού Επιστήμονα στην Ακαδημία Επαγγελμάτων 
Φιλοξενίας και Τουρισμού Κύπρου για τη διδασκαλία ενός επιπλέον μαθήματος για το 



 

 

Φθινοπωρινό Εξάμηνο 2022/2023, το οποίο εκ παραδρομής δεν είχε συμπεριληφθεί στις 
αρχικές διδακτικές ανάγκες.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

6. Ενέκρινε το αίτημα του Αναπληρωτή Καθ. Δ.Σ., του Τμήματος ΠΟΜΗΓΕ για παροχή 
Συμβουλευτικών Υπηρεσιών προς το Honor Frost Foundation, σύμφωνα με το παράρτημα 
που υποβλήθηκε.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

7. Ενέκρινε το αίτημα του Επίκουρου Καθ. Α.Α., του Τμήματος ΠΟΜΗΓΕ για παροχή 
Συμβουλευτικών Υπηρεσιών προς το Honor Frost Foundation, σύμφωνα με το παράρτημα 
που υποβλήθηκε.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

8. Έλαβε γνώση και εγκρίνει ομόφωνα (1 αποχή) τις αμοιβές Ακαδημαϊκού Προσωπικού και 
Εξωτερικών συνεργατών, όπως παρουσιάζονται στους πίνακες που υποβλήθηκαν, για 
παροχή υπηρεσιών ως προς τη διοργάνωση γραπτών εξετάσεων τους πιο κάτω Οργανισμούς: 

1. Κοινοτικό Συμβούλιο Αγίου Τύχωνα 

2. Δήμο Γεροσκήπου 

3. Συμβούλιο Αποχετεύσεων Λεμεσού-Αμαθούντας 

4. Συμβούλιο Αποχετεύσεων Λάρνακας 

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

9. Αποφάσισε ομόφωνα (1 αποχή από Εκ. Χρέη ΔΔΟ) όπως εγκρίνει την πληρωμή τιμολογίων 
στο πλαίσιο του EUt+/EXTRAS, για συμμετοχή μελών σε αποστολές του Πανεπιστημίου, όπως 
παρουσιάζονται στο σημείωμα που υποβλήθηκε.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

10. Αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει, κατ’ εξαίρεση της διαδικασίας, την κάλυψη εξόδων 
δείπνου στο πλαίσιο Ημερίδας Σωματοαισθητικής που διοργανώθηκε από το Τμήμα Καλών 
Τεχνών, σύμφωνα με το σημείωμα που υποβλήθηκε.  

Το Πρυτανικό Συμβούλιο συστήνει σε όλους όπως ακολουθούνται πιστά οι ισχύουσες 
πολιτικές του Πανεπιστημίου.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

11. Αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει τη διοργάνωση εκδήλωσης με θέμα «Χριστουγεννιάτικος 
Καφές στη Βιβλιοθήκη», όπως παρουσιάζεται στο σημείωμα που υποβλήθηκε.   

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 



 

 

 


